
 
  

  

Vragen die tijdens de behandeling van agendapunt 10 (RIB 24-099 Voortgang en probleemanalyse 
Preventie met Gezag  zullen worden gesteld door D66:  

1. Hoe wordt op dit moment gezorgd voor verbinding tussen dit project en onderwijs?   
 
We zijn in gesprek met meerdere scholen zowel Voortgezet- als Primair Onderwijs. 
We zullen de samenwerking en convenanten herijken en de online leefwereld hierin ook 
meenemen. 
 

2. Als een van de oorzaken wordt gesproken over armoede. Hoe sluit het armoedebeleid en de 
uitwerking ervan aan op dit project?    
 
De medewerkers die gaan over het armoedebeleid zijn betrokken geweest bij de opzet van 
het uitvoeringsprogramma 2025-2027 Preventie met gezag Rijswijk. We blijven in nauw 
contact om aansluiting te houden en de verbinding te leggen. 
 

3. Hoe gaan we andere verwijzers, zoals (jeugd) artsen, het wijkteam meenemen in de 
mogelijkheid om door te verwijzen naar dit project?   
 
De wijk coördinator van Hadoks van de Rijswijkse huisartsen en het wijkteam zijn 
betrokken geweest bij de opzet van het uitvoeringsprogramma 2025-2027 Preventie met 
gezag Rijswijk. Het uitvoeringsprogramma is ook met hen gedeeld en ze zijn op de hoogte 
van de interventies die worden ingezet. 

 Het blijft belangrijk om met elkaar samen te werken en elkaar te blijven informeren. 
 

4. Naast onze gemeente zijn er meerdere gemeentes die ook dit project hebben toegewezen 
gekregen, gaan wij samenwerken met onze buurgemeente Den Haag en Zoetermeer?  
 
Met de gemeenten Delft, Den Haag, Zoetermeer, Leiden en Gouda, dit zijn allen Pmg 
gemeenten,  wisselen we onze uitvoeringsprogramma’s uit met elkaar en we gaan kijken 
welke behoeften er zijn voor een verdere samenwerking. 
 

5. Het gaat om een tijdelijk project, het overzicht, de data en de analyse zijn nuttig voor 
Rijswijk. Hoe gaan we zorgen dat we daarna ook verder gaan met deze aanpak en echt effect 
hiermee bereiken? 
 
Dat klopt. De interventies vanuit Pmg die als aanvulling worden ingezet op de lopende 
interventies binnen de gemeente Rijswijk, zullen daarna niet doorlopen maar de 
opbrengsten en ontwikkelingen die vanuit Pmg zijn opgehaald zullen wel betrokken 
worden bij de verdere doorontwikkeling van de lopende interventies. 
 
We zullen ons hierbij ook richten tot het Ministerie van Justitie en Veiligheid als blijkt dat 
we voor een langere periode subsidie nodig hebben i.v.m. de grootstedelijke problematiek 
in Rijswijk. 

 


